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Mgr. Pristáš: 
Ja by som mal nejaké pripomienky ohľadom parkovania  v meste. Konkrétne parkovisko, 
ktoré je za katastrálnym úradom. Neviem, či je to pozemok mesta, alebo nie. Všimol som si 
tam, už viackrát nastala situácia, že autá, ktoré tam parkovali, hlavne tie, ktoré v strede 
vytvorili ako keby parkovací pruh, nie sú tam čiary naťahané na parkovanie. Ak tí ľudia 
potrebujú zrejme do nemocnice, alebo do blízkych lekárskych ordinácií a je nedostatok 
miesta, tak párkrát som videl situáciu, že parkovali tak, že krajné auto zasahovalo takmer do 
jazdného pruhu, ktoré do cesty, ktoré je medzi gymnáziom a Ulicou M. R. Štefánika a oproti 
išiel autobus a autá sa tam museli jeden druhému vyhýbať, či by bolo možné tam parkovacie 
čiary urobiť, aby tam bolo jasné pokiaľ je tam možné parkovanie, to je jedno parkovisko. 
Potom podobná situácia medzi MsKS a rímskokatolíckym kostolom, takisto sa stáva, že keď 
je nejaká akcia, buď je v kostole sviatok, alebo je v kaske nejaká akcia a sú tam autá a čiary 
tam nie sú a stáva sa, že sú tam voľné miesta medzi autami, kvôli tomu, že kto ako príde 
najprv a potom parkujú a vznikajú tam diery, ktoré by sa dali využiť, ak by tam boli naťahané 
čiary na parkovanie pre autá.  Aj teraz v piatok konkrétne nastala taká situácia, keď bol 
sviatok a v kostole bolo strašne veľa ľudí, veľa áut a bol problém zaparkovať, a aj 
zamestnanci základnej umeleckej školy majú problém parkovať. Hlavná bola celá obsadená 
a parkovisko pri kaske takisto celé, dokonca ešte aj susedná ulica, čo je vlastne rovnobežná 
s hlavnou ulicou Štefánikovou, boli všade autá, nebolo možné nikde zaparkovať. Tak by som 
sa chcel opýtať, či by bolo možné v nejakej dohode medzi mestom a rímskokatolíckym 
farským úradom tú plochu, ktorá je medzi základnou umeleckou školou a gréckokatolíckou 
farnosťou buď využiť na parkovanie, alebo ju spevniť, pretože teraz, keď je daždivé obdobie 
je tam strašne veľké blato, keď je v kostole nejaký sviatok, je tam strašne veľa áut a je tam 
problém vôbec autom sa dostať, alebo vyjsť odtiaľ, prejsť. Nehovoriac o tom, že fakt v tomto 
období je tam strašne blato a ja viem, že to už bolo spevňované štrkom, ale bohužiaľ je to 
v pôvodnom stave, ako to bolo. Predtým ten štrk sa utlačil autami a znovu je tam nevhodný 
povrch.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  oddelenie výstavby a majetku 
-  technické služby 
 
 
 
 
 
 


